
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 25.4.2016 o 17,30 hod. v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Miroslav Holička, ktorý  privítal 
prítomných poslancov a občanov obce.  
     Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 9 poslancov 
z celkového počtu 9.  Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúci určil poslancov OZ Martu 
Mizerovú, Alenu Matulovú. Poslanec Klokner Slavomír sa dostavil s 10 minútovým meškaním.  
     Návrh predsedajúceho na doplnenie programu rokovania: bod 6/Informatívna správa hlavnej kontrolórky 
obce, ostatné body sa posúvajú. Pokračuje bod č. 7/ Rôzne došlé žiadosti, bod č. 8/Interpelácia poslancov, bod 
č. 9/ Záver. 
     Predsedajúci zahájil  hlasovanie za predložený program rokovania. Návrh poslanci schválili jednomyseľne. 
 

K bodu č. 2/ 

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

     Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obdržali poslanci spolu s pozvánkou, tvorí prílohu 
zápisnice a predsedajúci všetkých prítomných oboznámil s plnením uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.  

V rámci diskusie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Režnáková – sa informovala na schválené rozpočtové opatrenie - dotácia do telocvične a výsledky 

prieskumu, starosta odpovedal, že boli dodané minulý týždeň, výzva prepadla a nezapájame sa do nej 

a počkáme na ďalšiu výzvu. 

- Šimulčík – sa informoval ohľadne schválenia finančného opatrenie na dotáciu do školy, týkalo sa 

havarijného stavu elektroinštalácie školy.  

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia: OZ berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesenia 
z predchádzajúceho zasadnutia. 
 Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, 
Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 

 

K bodu č. 3/ 

Návrh prílohy č. 1/2016 k Prevádzkovému poriadku pohrebiska zo dňa 25. novembra 2014 

       Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Predsedajúci 
informoval prítomných, že z dôvodu vypovedania Zmluvy o poskytovaní pohrebných služieb zo dňa 13.11.2008 
spoločnosťou Dar-mix, Darina Schmidtová, Šintava č. 193 obec z dôvodu zabezpečenia plynulosti 
zabezpečovania služieb poskytovaných na pohrebisku vypísala výzvu na predloženie cenovej ponuky v zmysle 
zákona. Na základe prieskumu trhu bola ako ekonomicky najvýhodnejšia vyhodnotená zo štyroch uchádzačov 
cenová ponuka spoločnosti Renova–ART, s.r.o., Čepenská 1212/21 Sereď. Dňa 20.4.2016 prišla žiadosť od 
Dariny Schmidtovej o zrušenie výberového konania na dodávateľa pohrebných služieb. Obec menovej 
odpovedala a nevyhovela jej žiadosti z dôvodu, že zo strany obce ako verejného obstarávateľa nedošlo 
k porušeniu zákona o verejnom obstarávaní.  Na porade poslancov bolo dohodnuté, že nebudeme meniť celé 
nariadenie, ale urobíme prílohu už k existujúcemu nariadeniu, kde bude doplnená príloha o  cenník služieb.  

V rámci diskusie k tomuto bodu vystúpili nasledovní poslanci: 
- Šimulčík – v zmluve s p. Sojkom máme upratovanie, sú to 2 rozdielne veci.  
- Starosta – upratovanie znáša obec, faktúra pre pozostalých bude z obce za výkopové práce, my 

budeme komunikovať s p. Sojkom, pohrebný obrad vykonáva pohrebná služba, ktorú si pozostalí 
vyberú, obec zodpovedá za výkopové práce a určenie hrobového miesta. 

- Holbíková – to čo je uvedené v cenníku, to spravuje a zodpovedá za to obec. 



Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia: OZ schvaľuje Prílohu č. 1/2016 k Prevádzkovému poriadku 

pohrebiska zo dňa 25.11.2014. Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, 

Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý. 

 

K bodu č.4/ 
Informácia o počte detí v materskej škole 
 
     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Predsedajúci 
oboznámil prítomných so správou  o počte zapísaných detí v materskej škole pre školský rok 2016/2017 
a potrebe otvorenia troch tried s celodennou činnosťou a prijatia ďalšej učiteľky. 
V rámci diskusie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Klokner – navrhol možnosť vytvorenia nového pracovného miesta z úradu práce, aby nám to čiastočne 
vykrylo náklady na mzdu, 

- Matulová – určite treba prijať ďalšiu učiteľku, lebo detí je veľa a dozor musí byť zabezpečený, 
- Šimulčík – takže od 1.9. 2016 všetky deti budú prijaté do škôlky, ktoré majú záujem, 
- Režnáková – sa informovala na  kapacitu škôlky – 60. 
- Šimulčík –budeme musieť nájsť finančné prostriedky v rozpočte na ďalšie pracovné miesto. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia:  

Obecné zastupiteľstvo a) schvaľuje - správu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava: Informácia o počte detí 

v materskej škole pre školský rok 2016/2017, - otvorenie 3 tried MŠ na celodennú činnosť s tým, že od 

1.9.2016 bude pracovať 6 učiteliek. Obecné zastupiteľstvo b) ukladá obecnému úradu pripraviť rozpočtové 

opatrenie pre ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava  - navýšenie finančných prostriedkov (rozpočet MŠ a VŠJ) na 

6 učiteliek od 1.9.2016. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý. 

 

K bodu č. 5/ 
Prenájom nebytového priestoru vo vlastníctve obce Šintava, budova na námestí obce, s.č. 630 
 
     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Predsedajúci 
oboznámil prítomných s výsledkom výberového konania, z troch uchádzačov bola vybraná Andrea Molnárová, 
Šintava č. 331, ktorá bude prevádzkovať Neziskové denné centrum pre mamičky s deťmi. 
V rámci diskusie vystúpili nasledovní poslanci a občania: 

- Holbík – treba všetkých občanov informovať, že na čo bude budova slúžiť, 
- Molnárová – náplň činnosti bude taká ako povedal p. starosta, chceme sa mamičky spolu stretávať, 

voľnočasové aktivity a krúžky, čas ukáže kam sa posunieme ďalej.  
- Holbíková – rada pomôžem, pokiaľ bude treba p. Molnárovej, 
- Klokner – sa informoval na právnu formu, odpoveď - zatiaľ ako fyzická osoba. 

 
Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo a)berie na vedomie výsledok výberového konania zo dňa 5.4.2016 ohľadne prenájmu 
nebytového priestoru, budova na námestí obce, s.č. 630 pre Andreu Molnárovú, Šintava č. 331, b) konštatuje, 
že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup nájmu obce z dôvodu hodného osobitného  
zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov z dôvodu, že   
priestory  budú využívané ako voľnočasová aktivita pre mamičky s deťmi. c) schvaľuje v zmysle §-u 9a, ods. 9, 
písm. c) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  neskorších predpisov, spôsob nájmu nehnuteľného 
majetku uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný  osobitného zreteľa – budova s.č. 630, rozloha 
119 m2, parc. č. 517/35 evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape  v k.u. 
Šintava, na LV č. 1 žiadateľovi: Andrea Molnárová, Šintava č. 331, Neziskové denné centrum pre mamičky 
s deťmi. 



Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý. 

     Predsedajúci ďalej informoval prítomných so žiadosťou Martiny Vohlárikovej, Šintava č. 640 o vysporiadanie 
majetku  a tiež predložila prítomným rozpis materiálu a prác vykonaných v nebytovom priestore na adrese 
Šintava č. 630, za ktoré nájomca požaduje finančné vysporiadanie vo výške 3500,- €. Jedná sa o materiál, ktorý 
dala do budovy, keď ju dávala do poriadku. Keďže tento rozpis dostali poslanci tesne pred rokovaním, bolo 
dohodnuté, že sa žiadosť zoberie na vedomie a na najbližšom zastupiteľstve po doložení faktúry sa budeme 
týmto zaoberať. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť od Martiny Vohlárikovej, Šintava č. 640 o vysporiadanie 
majetku obce a rozpis materiálu a prác vykonaných na nebytovom priestore na adrese Šintava č. 630, za ktoré 
nájomca požaduje finančné vysporiadanie vo výške 3500,- € a doriešime záležitosť po doložení faktúry na 
najbližšom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý. 

K bodu č. 6/ 
Informatívna správa hlavnej kontrolórky obce 
 
     Správa bola zaslaná poslancom písomne v mesiaci február. 
V rámci diskusie k tomuto bodu vystúpili nasledovní poslanci: 
Šimulčík – keďže je to správa za celý rok, bolo potrebné ju zaradiť do programu rokovania OZ, zo správy 
vyplýva, že vyše 60 faktúr nebolo zverejnených. Toto jej prvá vec, ktorá je z môjho pohľadu dôležitá. Z Kontroly 
plnenia uznesenia – Vohlárik Ján – prechod do domu -  uznesenie nebolo splnené. Ďalej upozornil na technický 
problém novej web stránky, zverejňovanie faktúr, treba doriešiť. Zaujímala by ma investičná činnosť nad 5000,- 
€.  Z toho dôvodu navrhujem, aby bolo prijaté nasledovné znenie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo a) schvaľuje 
1. Hlavný kontrolór predloží poslancom OZ správu kontroly, či všetky faktúry, zmluvy za rok 2016 boli 
publikované podľa zákona. Termín: prvé rokovanie OZ v roku 2017. 2. Hlavný kontrolór predloží poslancom OZ 
správu kontroly, či všetky doteraz zverejnené faktúry, zmluvy boli publikované podľa zákona. Termín: najbližšie 
rokovanie OZ po auguste 2016. 3. Hlavný kontrolór predloží poslancom OZ správu kontroly, aká (rozpísať) 
investičná činnosť nad 5000,- € bola v roku 2015 v obci zrealizovaná. Uvedie, ktorá z nich nebola prerokovaná 
v OZ podľa § 9 Štatútu obce Šintava. Termín: najbližšie rokovanie OZ. B) poveruje hlavnú kontrolórku obce 
vykonaním kontrol podľa hore uvedených bodov. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia, ktoré predložil poslanec Šimulčík. Výsledok hlasovania: 

prítomných 9 (Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), za 5 

(Holbíková, Matulová, Mizerová, Režnáková, Šimulčík), proti 1(Lipovský), zdržal sa 3 (Matušica, Klokner, Polák), 

návrh bol prijatý. 

K bodu č.7/ 
Rôzne došlé žiadosti 
 
     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.  Všetky žiadosti 
o odpredaj pozemkov dávame na vedomie a budú prerokované po schválení Zásad hospodárenia a nakladania 
s majetkom obce.  Mgr. Briestenský vypracuje návrh týchto zásad a rozpošlú sa poslancom. 

Predsedajúci dal hlasovať za jednotlivé žiadosti nasledovne: 

OZ berie na vedomie žiadosť Jaroslava Polačeka, Šintava č. 356 o odpredaj obecného pozemku. Vaša žiadosť 

bude riešená  až po schválení Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Šintava.  

Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý. 



OZ berie na vedomie späťvzatie žiadosti Júlie Sabovej, trvale bytom Vinohrady nad Váhom č. 252 

a spoludedičov z dôvodu predaja nehnuteľnosti. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý. 

 

OZ berie na vedomie žiadosť Antona Huteru, trvale bytom Šintava č. 319 o odkúpenie obecného pozemku 

s tým, že Vaša žiadosť bude riešená až po schválení Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0, návrh bol prijatý. 

 

Žiadosť Dychovej hudby Šintavanka o finančný príspevok vo výške 1000,- € na zabezpečenie mimobežnej 
činnosti kapelníka na prípravu nového repertoáru skladieb. Po rozprave bolo dohodnuté navrhnuté uznesenie: 
OZ a)berie na vedomie žiadosť Občianskeho združenia Dychová hudba Šintavanka o poskytnutie finančného 
príspevku. B) schvaľuje finančný príspevok vo výške 800,- € na zabezpečenie mimobežnej činnosti kapelníka na 
prípravu nového repertoáru skladieb, nového notového materiálu a zaväzuje Dychovú hudbu Šintavanka 
odohrať 20 hodín ročne na akciách obce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), za 8 Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Šimulčík), proti 1 

(Režnáková), zdržal sa 0, návrh bol prijatý. 

Poslankyňa Režnáková vysvetlila prítomným prečo hlasovala proti, lebo každý rok dostanú na činnosť 500,- € 

a ešte žiadajú navyše 1000,- €, máme viac občianskych združení a každého tak nepodporujeme. 

 

K bodu č. 8/ 
Interpelácia poslancov 
      V rámci interpelácie vystúpil poslanec:   

- Šimulčík – vyjadril sa k tvrdeniu, že obec investovala 5000,-€ na oslavu pamätníka Jukla a Krčméryho, 
obecný úrad vyčíslil náklady za  2 faktúry spolu vo výške 355,80 €. Moja otázka je prečo je tak taký 
rozdiel. V roku 2015 som sa vzdal odmien ako poslanec, tak som to tým vykryl. Starosta obce  
odpovedal, že faktúry boli za občerstvenie a ostatné náklady boli financované  zo súkromných zdrojov.  
 

K bod č. 9/ 
Z á v e r  
 
     Záverom predsedajúci poďakoval všetkým, ktorí sa zúčastnili  akcie Deň Zeme, upozornil na kamerový 

systém na skládke zeleného odpadu, každý kto nebude rešpektovať  vývesné tabule  bude pokutovaný. Bude sa 

opravovať v mesiaci máj miestna komunikácia na ul. Športová. Poslanci majú na zváženie úver na opravu 

miestnych komunikácií, aby sme uspokojili čo najväčší počet občanov. Riešime odtokový kanál na ul. Stará 

Nitrianska, kanál sa musí otvoriť, občania si ho svojvoľne pozakrývali, práce bude prevádzať firma Patok zo Šale. 

Prítomných pozval na stavenie prvého mája, zahrá dychová hudba Šintava.  

     Záverom starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Zapísala: Dobišová            Miroslav   H o l i č k a 

       starosta obce 

 

 


